
 
 

Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S-104 
 
Datum indiening: 19 november 2010 
  
Onderwerp: VIP Europaplein 
  
Naam indiener: Gabrièle Penning de Vries (PvdA) 
 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 
 
 
 
Inleiding/Aanleiding: 
 
De bereidheid van de inwoners van Overbetuwe om plastic afval apart in te zamelen is groot. 
Tegelijkertijd levert de inzameling ook weerstand op van omwonenden.  Na diverse andere 
klachten hebben de wethouder en alle fracties onlangs weer een klachtenmail 
binnengekregen van een buurtbewoner. 
De afgelopen periode zijn er zowel schriftelijke als mondelinge vragen gesteld rond het 
fenomeen VIP. De vragen hebben vooral  te maken met de vervuiling en het niet werken van 
de VIP aan het Europaplein.  Wetende dat er op dit moment wordt nagedacht over een 
adequate oplossing, meent de PvdA-fractie toch dat het duidelijkheid schept onderstaande 
vragen nu te stellen en te laten beantwoorden. 
 
Vragen: 
 

Vraag 1 
Welke stappen gaat de gemeente op korte termijn ondernemen om de klachten weg 
te nemen? 
 
Vraag 2 
Heeft de gemeente wel enige grip op de VIP’s? 
 
Vraag 3 
Is dit het moment om over te stappen op kliko’s of zakken voor plastic afval? 
 
Reden voor het stellen van vraag 3: 
Uit landelijke proeven is gebleken dat het haalsysteem met behulp van zakken vijf 
keer zoveel plastic oplevert dan het brengsysteem met behulp van wijkcontainers.  
Tevens lost bovenstaande  keuze de vervuiling rondom de VIP’s op. 
 
 
Vraag 4 
Heeft de gemeente enig zicht op het verschil in kosten tussen kliko’s/zakken versus 
VIP’s? Met andere woorden, wat levert een omschakeling financieel op of wat kost 
het? 
 
 



Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
Gabrièle Penning de Vries (PvdA) 
 


